Title (en)
Brush for applying mascara, and product container provided with such a brush.

Title (de)
Burste zum Applizieren von Schminke und Behélter und Produkt ausgerustet mit einer solchen Birste.

Title (fr)
Brosse pour I'application d'un produit de maquillage, notamment de mascara, et réservoir de produit équipé d'une telle brosse.

Publication
EP 0329505 A1 19890823 (FR)

Application
EP 89400236 A 19890127

Priority
FR 8801690 A 19880212

Abstract (en)
The brush comprises a multitude of hairs clamped in the turns (9) of at least two branches (10, 11) of a metal wire twisted into a helix, which form
the core (12) of the brush. On at least part of the brush are provided hairs (8a, 8b) provided, at the surface, with at least one groove extending
substantially from the base to the top, and whose cross-sections have different shapes, of at least two types, so that the hairs (8a, 8b) having
different cross-section shapes, spread differently with respect to the median plane (14) of the turn and that a space (15) exists between these hairs
to allow the penetration of eyelashes 16 or hair. <IMAGE>

Abstract (fr)
La brosse comprend une multitude de poils coincés dans les spires (9) d'au moins deux branches (10, 11) d'un fil métallique torsadées en hélice,
qui forment I'ame (12) de la brosse. Sur au moins une partie de la brosse, sont prévus des poils (8a, 8b) munis, en surface, d'au moins une
cannelure s'étendant sensiblement de la base jusqu'au sommet, et dont les sections transversales ont des formes différentes, d'au moins deux
types, de sorte que des poils, (8a, 8b), ayant des formes de section différentes, s'écartent différemment par rapport au plan moyen (14) de la spire et
qu'un escape (15) existe entre ces poils pour permettre la pénétration des cils 16 ou des cheveux.
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